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Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 15 maja 2023 r. pod 
przewodnictwem p. Waldemara Józefa Pałysa – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wzięło udział 5 członków Komisji. 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli:  
1. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka  
2. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Wypracowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Ostrów Mazowiecka z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 r. 

3. Sprawy różne. 

AD 1. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 15 maja 2023 r. Po przywitaniu 
zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany 
porządek obrad. 

Brak uwag do proponowanego porządku obrad. 

AD 2. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poinformował, że projekt wniosku 
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta zawiera 
informacje dot. wykonania budżetu miasta, dot. sprawozdania finansowego miasta, 
dot. mienia należącego do miasta.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska udzieliła informacji o uchwale RIO wydającej 
pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Miasta sprawozdaniu z 
wykonania budżetu za 2022 r. 

Radny p. Mieczysław Szymalski wyraził słowa uznania wobec wykonania budżetu 
miasta za 2022 r. Zwrócił uwagę na trwające „ciężkie czasy” dla samorządów. 

Radny p. Andrzej Pęksa zgodził się z wypowiedzią Radnego p. Mieczysława 
Szymalskiego. Jednocześnie podkreślił starania władz miasta w wykonywaniu zadań. 

Radny p. Mieczysław Szymalski powiedział, że na posiedzeniu klubu Radnych 
„Niezależni Razem” przekaże członkom Klubu swoją opinię o wykonaniu budżetu 
miasta za 2022 r. Dodał, że członkowie Klubu Radnych „Niezależni Razem” oddadzą 
głos według własnej opinii. 



Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zauważył, że jeśli nie zachodzą 
przesłanki nieprawidłowego wykonania budżetu miasta to powinno się udzielić 
absolutorium Burmistrzowi Miasta. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zaznaczył, że absolutorium jest ściśle związane z 
finansowym wykonaniem budżetu miasta z poprzedniego roku o czym mówi ustawa. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys spostrzegł, że wykonanie budżetu 
wymaga od władz miasta włożenia ogromnego wysiłku. Pogratulował obecnym na 
posiedzeniu przedstawicielom władz miasta wykonania budżetu miasta za 2022 r. 
Podziękował za zakres prac włożonych w przygotowanie oraz wykonanie 
przedstawionego dokumentu z wykonania budżetu miasta za 2022 r. 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod głosowanie kolejno projekty 
uchwał: 

Podjęcie uchwał: 

a.  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 
2022 r. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

b.  w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Komisja złożyła gratulacje obecnym na posiedzeniu przedstawicielom władz miasta: 
Skarbnikowi Miasta p. Annie Wilczyńskiej oraz Z-cy Burmistrza Miasta p. Danielowi 
Choince. 

(Treść wniosku Komisji Rewizyjnej znajduje się w dokumentacji z posiedzenia). 

AD 3.  

Komisja zwróciła uwagę na nieestetyczny wygląd miasta, w szczególności: 
pojawiający się piasek przy drogach oraz chodnikach, nieskoszoną trawę na ulicach 
miasta, brak wymiany uszkodzonych koszy na śmieci. Członkowie Komisji 
spostrzegli, że w innych miejscowościach zakładane są łąki kwietne. 

W dalszej kolejności Komisja uznała, że należy zająć się sprawą szaletu miejskiego, 
który ze względu na zły stan techniczny  nie spełnia swojej funkcji. Komisja 
zaproponowała zakup tzw. toi toi bądź samoczyszczącej się ubikacji, które 
sprawdzają się w innych krajach z przeznaczeniem pełnienia roli publicznej toalety. 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego p. Małgorzata Rosińska poinformowała, 
że prace porządkowe na terenie miasta na podstawie zawartej umowy wykonuje 
Zakład Gospodarki Komunalnej. Dodała, że ZGK pracuje w oparciu o przyjęte 
harmonogramy prac m.in. omiatania i koszenia traw na miejskich ulicach. 
Zadeklarowała zweryfikowanie jakości porządku na ulicach miasta. 



Radny p. Andrzej Pęksa wspomniał o ułożonym z roślin herbie miasta znajdującym 
się przed Ratuszem, którego wygląd nie obrazuje herbu miasta. 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego p. Marek Kuziak powiadomił, żeby bezpośrednio 
do niego zgłaszać nieprawidłowości występującego na obszarze miasta. Przekazał 
dane kontaktowe członkom Komisji. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys pozytywnie ocenił szybkość reakcji Z-cy 
Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki na uwagę Radnego dot. wymiany lampy 
ulicznej. 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego p. Małgorzata Rosińska zauważyła, że 
władze miasta starają się możliwie szybko reagować na zgłoszenia. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zadał pytanie dot. pustego miejsca po 
zdemontowanym uszkodzonym koszu na śmieci na ul. Kościuszki przy przystanku 
autobusowym. 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego p. Marek Kuziak udzielił informacji, że w 
zależności od rodzaju uszkodzeń podejmowane są próby naprawienia zniszczonych 
koszy na śmieci. Zauważył, że w okolicy Kubusia Puchatka często dochodzi do 
sytuacji celowego niszczenia koszy. 

Radny p. Andrzej Pęksa wspomniał o aktach wandalizmu dokonywanych w pobliżu 
miejsca zamieszkania Radnego. Dodał, że dwa razy został poszkodowany wskutek 
kradzieży. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji  

Waldemar Józef Pałys 

Sporządziła: Magdalena Pazik – pomoc administracyjna 


